
Litt om koke- og varmestrømmen på Senja. 
 

 
Ja, det skal være sikkert at som Kraftverkets mann, og som innteressert i at mennesk- 

ene kan ha det bra, har jeg anbefalt bruken av elektrisitet. Det samme gjør jeg i dag. 

Men at vårt land ligger noen årrekker tilbake når det gjelder utnyttelsen av landets 

egne goder til folkets beste kan ikke jeg henges for. 

 
Når det gjalt å selge varmeapparater til folk, så er jeg nok den lågste i rekka. Hatet 

byttesystemet enskjønt tilbudene var glimrende. 

 
Kraftverket hadde ingen koke-og varmestrømabbonenter på det nye linjenett på 

Senja i 1940. Men hausten 1941 hadde vi 13. Det var ingen rasjonering. I dag har vi, 

som De Simonsen er inne på: Rasjonering og 86 varme- og kokestrømab. på nynette. I 

1940 hadde vi omkring 100 ab. på nynette og sia er det kommet til 200. De Simonsen 

blei abonnent på lysstrøm (250 watt) i 1940 og forhøyet abonnemange den 3/4 1942, 

med 350 watt A og 1500 watt E. Den første kokestrømabonnent var Aksel Hansen, 

Grasmyr. Og nr 2. Leonh. Hansen. Begge er frakoblet i dag. 

 
Skog er De Simonsen fri for. Det har Deres verste fiender erkjent. Frakoblet blei du 

den 8/1 47, og av de  «innfastene» som koblet Dem fra var jeg en. Der lå da noen få 

stranger ved sagstolen. Hvem frakoblingsofrene skulle være hadde jeg på en liste, 

datert  Lenvik Forsyningsnemnd den 20-12 46. På nemndas møte den dag var jeg 

tilstede som rep. for Kraftforsyninga. Lista inneholdt 48 «offer» derav 15 på Gibostad 

og min del av Innlandet. 

 
At de folk som skulle fordele strømmen har hatt en helsikas jobb, skal ingen være i  

tvil om. Liebhaberne har just ikke alltid vært like fair. Men en ting må jeg poengtere. 

Skoleinsp. E. Nilsen, er en bra kar. Men likevel ønsker jeg ham av hele mitt hjete dit 

«pepperen gror». Når han kunne fortelle Dem Simonsen at jeg bestemte at De skulle 

frakobles, så har den tykkhudede Nilsen, etter mitt syn på saka, utelukkende drevet 

spøk eller politisk bakspill. Men Nilsen vet jo meget godt at jeg har også elefanthud. 

 
Nemnda er De inne på, burde bestå av en brendsellausing og en skogbaron fra hver 

transformatorkrets, så kunne den ene kretsen korrigere den andre. Den nemnd som 

dere valgte på det gamle siste herredsstyremøte tillater meg av denne grunn ikke. Det 

ville også være på sin plass at denne nemnda var med på inn- og utkobling i sin krets. 

Det ville være enormt lærerikt for nemnda. Personlig har jeg hatt så mye ubehagelig- 

heter av strømfrakoblingen at jeg før ville gå tvibeit med selve «bokkhorngubben». 

Men så er det jo en masse mennesker som ikke forstår at en tjener må og skal utføre 

sine plikter. Ja, «tillags åt alle kan ingen gjera», og veien til fred og rettferd er 

temmelig langt fra endepunktet. 

 
 

Driftsassistenten i områd IV. 
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